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William Shakespeare's "Julius Caesar" is the first of three Roman history plays that
Shakespeare would write. Closely based on actual events as chronicled in Plutarch's
"Lives," it is the story of the tragic downfall of Julius Caesar and of those who conspire
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against him. At the beginning of the play it is feared that Julius Caesar wishes to make
himself the King and thus dictator of Rome. From this fear a plan to kill him is hatched.
Some of Shakespeare's most memorable lines can be found here in what is considered
by many to be one of the greatest tragedies ever written.
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评论

莎士比亚再好看我都不想在近几个月内看到了！看的我要累死了……被那华丽给腻着了
。这篇有个主角之争的问题，我个人看不出Caesar是主角，应该改名Brutus吧。无责任
猜想的话，也许是为了票房，叫Caesar肯定比Brutus卖座的多。其实就是为了看临死那
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句"Et tu,
Brute"（第三幕就出现了），后面有Brutus和安东尼的演讲，了了心愿。但实际上是匆
匆看完的，对我而言，除了以上想看的几个点，就注意到了音律和华丽，我不擅于思考
。

-----------------------------
几乎没有凯撒的戏份，让人无端很舒服…

-----------------------------
莎士比亚英文版的书真的好难读懂。
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